
 

VÕNNU KESKKOOL 
 
 
HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL nr 5  
 
 
Võnnu                12.12.2019, nr 1-15/4 
 
Algus kell 18:00,  lõpp kell 20.00 
Juhatas: Maie Otsa   
Protokollis: Maris Tee 
Osa võtsid: Maie Otsa, Erika Tiiman, Ene Runno, Helin Kitsing, Maris Tee, Veiko Raidsaar, 
Ketlin Kitsing 
Puudusid: Agne Solba, Sirle Reitkam. 
Kutsutud: Reet Saksing, Valdek Rohtma 
 
Päevakord: 
1. Kastre valla 2020. aasta, Võnnu Keskkooli eelarve tutvustamine ja arvamuse andmine.  

Esitaja: direktor Valdek Rohtma 

2. Ülevaade Hea Kooli programmist.  

      Esitaja: direktor Valdek Rohtma 
3. Sisehindamise aruande tööversiooni tutvustamine.  
      Esitaja: õppealajuhataja Erika Tiiman 
4. Ülevaade I poolaasta kooli huvitegevustest ja II poolaasta kavandatavad 

tegevused/üritused.  
      Esitaja:  huvijuht Reet Saksing 
5. Jooksvad küsimused. 
 
 

1. Kastre valla 2020. aasta, Võnnu Keskkooli eelarve tutvustamine ja arvamuse 
andmine.  
 

Kuulati: Võnnu Keskkooli 2020 aasta eelarvega tutvumine.  
Otsustati: Hoolekogu annab eelarvele heakskiidu. 
 

2. Ülevaade Hea Kooli programmist. 
 
Kuulati: Ülevaade Hea Kooli programmis osalemisest.  
Otsustati: Võetud teadmiseks. 
 

3. Sisehindamise aruande tööversiooni tutvustamine. 
 

Kuulati: Sisehindamise aruande tutvustamine.  
- Süsteem 
- Õppeaasta eesmärk 
- Eestvedamine ja juhtimine- tugevused ja arenguvaldkond 



- Personalijuhtimine- tugevused ja arenguvaldkond 
- Koostöö huvigruppidega- tugevused ja arenguvajadus. 
- Ressursside juhtimine 
- Õppe- ja kasvatusprotsess – tugevused, arendusvaldkond, arendusvajadus. 
- Tugisüsteemid 
- Tunnustamine 
- Kutseharidustöö 

Otsustati: Võetud teadmiseks. Sisehindamise aruanne lisatud protokolli lisana.  
 

4. Ülevaade I poolaasta kooli huvitegevustest ja II poolaasta kavandatavad 
tegevused/üritused. 

 
Kuulati: Ülevaade I poolaastal koolis toimunud huvitegevusest ja üritustest. Suuremad 
üritused on kajastatud info ja piltidena  kooli kodulehel.   
Ülevaate andmine II poolaastal kavandatud tegevustest/ üritustest. Ühistegevuste kava on 
nähtav kooli koduleheküljel.  
Otsustati:  Võetud teadmiseks.  
Ettepanek: Kooli koduleheküljel kajastunud uudislink võiks mõne tutvustava lausega 
kajastuda paralleelselt kooli facebooki lehel (juhul kui sinna pole juba pikemat samateemalist 
postitust tehtud).  Facebooki uudised jõuavad kogukonna ja lapsevanemateni kiiremini.   
 
Kuulati: Õpilasesinduse president annab ülevaate õpilasesinduse tegemistest. Uudsena loodi 
2.-6. klassi õpilaste seas õpilasesindus Juunior, mida õpilasesindus toetab, suundab ja 
koolitab.  Tutvustati õpilasesindu 2020 aasta plaane. 
Otsustati: Võetud teadmiseks. Õpilasesinduse aktiivsus koolis on nähtav.  
 

5. Jooksvad küsimused 
 
Kuulati:  

- Lõppes Digikiirendi projekt.  
- Kavas on arendada õppekava üldosa veebruar- aprill, ainekava aprill- august. 
- Sisehindamine 2020: digivaldkond/väärtused. 
- Personali koosseis 2020. 

Otsustati:  Võetud teadmiseks. Hoolekogu andis soovituse 2020 aasta sisehindamisel 
keskenduda väärtustele.  
 
Küsimus: Kas on arutletud millise klassini peaks õpilaspäeviku kasutamine olema 
kohustuslik? 
Otsustati:  Läheb arutamisele  uuel poolaastal. 
 
Küsimus: Küsiti selgitusi õpilastööde juhendaja valimise/määramise kohta.  
Otsustati:  Selgitati.  
 
 
 
Koosoleku  juhataja                                         protokollija      
 
 
Maie Otsa     Maris Tee     
  


